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Z A P I S N I K
sa 176. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 21. prosinca 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Đulio  Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  proračun  i
financije, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice,
Petar  Hrg,  direktor  Turističkog ureda  TZ Grada  Delnica,  Zvezdana  Jerković,  ravnateljica  Dječjeg
vrtića „Hlojkica“ Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Lidija Ružić, službenica u
Komunalnom odjelu i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Gordana  Piskač,  India  Rački
Joskić,   Nikola  Muvrin umjesto kojeg sjednici  prisustvuje  Hrvoje Zatezalo,  Alen Udović,  Dragan
Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici
prisustvuje Nikolina Muhvić.

PLANSKI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Natječaj za prodaju zemljišta u Crnom Lugu objavljen je na stranicama Grada, obavijest o

natječaju objavit će se u Novom listu u nedjelju.
- Izrada mjesečnog izvješća za volontere.
- Potrebno je sastaviti odštetni zahtjev za uništenje kuglice na Trgu goranskih šumara i drvara.

Gradonačelnik je zatražio da se od osoba i  poduzeća koje su sudjelovale u izradi  kuglice
zatraži podatak o cijene materijala i izrade kuglice kako bi se isti dostavili Policijskoj postaji s
obzirom na to da se radi o donaciji i ne postoje računi.

DAVORIN KLOBUČAR
- Informacija da je žica koju je postavila slovenska strana probijena na nekoliko mjesta.
- Danas će se održati završna sjednica Projektnog tima za rekonstrukciju nogometnog stadiona.

Projektant je trebao pripremiti završno idejno rješenje.
- Priprema za silvestarsku utrku najvišim gradom u RH u suradnji s Turističkim uredom.
- Klizalište je u funkciji.
- Potpisivanje ugovora za najam kafića na Platku.
- Sportska  dvorana  je  rasprodana,  interes  za  klizalište  veći  je  vikendom a  više  posjetitelja

očekuje se početkom predstojećih blagdana.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Vožnja konja za potrebe Delničke adventske bajke.
- Održan je sastanak Upravnog odbora DVD-a.
- Pranje i čišćenje garaže.
- JVP će održati sastanak povodom blagdana i završetka godine.



 

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Predblagdanske aktivnosti u Dječjem vrtiću u sklopu kojih je planiran dolazak Djeda Mraza.
- Sređivanje inventure.
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom u svezi plaća.
- Iz razloga što će u Vrtiću tijekom blagdana biti manje djece koristit će se godišnji odmori.

PETAR HRG
- Potrebno je, u sklopu pripreme za iduću Adventsku bajku, razmotriti prijedlog „Kraša“ koji je

pristigao na adresu Turističkog ureda. 
- Rješavanje prigovora posjetitelja koja se odnose na organizaciju Tin expresa kroz tjedan, s

obzirom na to da se aktivnosti ne podudaraju s dogovorenim programom.
- Definirati održavanje Silvestarske utrke.
- Aktivnosti vezane uz e-vizitor.
- Kompletirati izvješća Nadzornog odbora, Turističkog vijeća i Skupštine.
- Administrativni poslovi, prije svega plaćanje računa i urudžbiranje dokumentacije.
- Uključivanje u PPS projekt.
- Napraviti inventuru zajedničke opreme.
- Provjeriti termine plaćanja obveza HŽ prema Turističkoj zajednici.
- Aktivnosti vezane uz odabir izvođača smeđe signalizacije.
- Uređenje vidikovca na Vodenjaku.
- Rad na web stranici.
- Obilazak prilaznih točaka gradu kako bi na proljeće znali što raditi na tim lokacijama.
- Izdvojiti  teme koje  će se iduće godine prijavljivati  na natječaj  HTZ, Ministarstva kulture,

Ministarstva turizma ali i privatnih korporacija.

HRVOJE ZATEZALO
- Najveći dio posla odnosi se na Delničku adventsku bajku. Za vrijeme vikenda organizirana su

dežurstva.
- Redovno održavanje trgova, dječjih igrališta, groblja, ulica, pražnjenje kanti.
- Poslovi čišćenja nakon placa.
- Uređenje Parka kralja Tomislava.
- Gradonačelnik  je  zatražio  da  se  uspostavi  kontakt  sa  Šumarijom Delnice  u  svezi  rušenja

stabala u Ulici Kendar, te da se sačuvaju panjevi koji će se koristiti za proglašenje pobjednika
nakon 1. silvestarske utrke kroz najviši grad Hrvatske – Delnice. Potrebna su 3 panja visine
60, 50 i 40 centimetara.

LIDIJA RUŽIĆ
- Poslovi vezani uz legalizaciju građevina.
- Ažuriranje GIS baze podataka.
- Revizija stambeno prostora u svrhu naplate komunalne naknade.
- Priprema odštetnog zahtjeva za oštećenu adventsku kuglicu i semafor.
- Poslovi prometnog redarstva.
- Kontrola dnevnika „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Gradonačelnik navodi da je dobio obavijest da svijetli svjetlo na dječjem igralištu u Ulici bana

Josipa Jelačića. Stoga je zatražio da se hitno kontaktira koncesionar i da se svjetla ugase.

ĐULIO JUSUFI 
- Nakon održane sjednice Gradskog vijeća i prihvaćenih materijala slijedi posao na rebalansu

proračuna te dostava materijala Ministarstvu financija te Uredu državne uprave.
- Druge izmjene Plana nabave za 2016. godinu.



- Registar sklopljenih ugovora.
- Prijava štete zbog razbijenog stakla na objektu Radničkog doma u Delnicama.
- Plaćanje tekućih računa za studeni.
- Likvidatura, zatvaranje izvoda, kompenzacije, cesije.
- Gradonačelnik je zatražio da se ubrzaju aktivnosti vezane uz portirsku službu, da se pripreme

aneksi ugovora, da se izvrši upis promjene u registru u skladu s odlukom Skupštine poduzeća.
Ovlast direktora je da donese izmjenu sistematizacije jer se radi o poslovnoj odluci uprave i to
radno mjesto mora biti sistematizirano.

Na kraju sjednice gradonačelnik je pozvao članove Kolegija da dođu na trg gdje će se nuditi srdelice i
gdje će se održati koncert naše Vokalne skupine DIM koje su jučer održale maestralan koncert. Stoga
će učiniti sve da sljedeće godine nastupe na jednom od adventskih koncerata u Zagrebu jer su nadišle
granice Županije, a usuđujem se reći i RH. Svim prisutnima zaželio je blagoslovljen Božić uz želju da
ga provedu u miru i radosti.

Dovršeno: 8,45 sati

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. ing.


